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افزایش سرانه فضای سبز قروه به 8.3 متر مربع
سپهرغرب، گروه خبر: شهردار قروه گفت: امسال 
پارک تفریحی و گردشــگری قروه با فضای سه هزار 
متر مربع به بهره برداری رسید و سرانه فضای سبز از 

7.9 متر مربع به 8.3 متر مربع افزایش یافت.
حسین پروندی اظهار کرد: بسیاری از پروژه های عمرانی 
در قروه در حال اتمام اســت و چنــد نمونه آن تا روزهای 

منتهی به پایان سال به بهره برداری خواهد رسید.
وی بــا بیان اینکه اتمام پروژه پل شــهرک دانش قروه 
از شــهرک دانش به مرکز شهر موجب کاهش بار ترافیکی 
خواهد شد، افزود: با برطرف شدن نواقص آن مانند آسفالت، 
روشــنایی معابر، پیاده رو ســازی و غیره تا هفته آینده به 

بهره برداری می رسد.
شــهردار قــروه در خصــوص وضعیت دست فروشــان 
قــروه، تصریح کرد: به دلیل درآمد انــدک برخی از مردم، 
دست فروشــی در قروه به یک پدیده اجتماعی تبدیل و دو 
پیاده رو در مرکز شــهر برای اسکان ســیار آن ها بر اساس 
طرح های مطالعاتی از ســوی دانشــگاه آزاد در نظر گرفته 

شده است.
پروندی خاطرنشــان کرد: تبدیل چهــار خیابان اصلی 
منتهی به میدان اتحاد به پیاده راه امکان پذیر نیست، چراکه 
این طرح نیازمند اعتبار مالی فراوان اســت و برای کنترل 
ترافیک شهری در ســاعات اوج تردد نیازمند اجرای طرح 

ترافیک هستیم.
وی با بیان اینکه برای جمع آوری زباله های این شهر طی 
هشت ماهه ســال  جاری 25 میلیارد ریال از منابع داخلی 
هزینه شــده و روزانه کمتر از 70 تن زباله به خارج از شهر 
بارگیری شده، ادامه داد: قرار است دو سایت دفن استاندارد 
زباله با همکاری شهرهای دهگلان، سریش آباد، قروه، دزج، 

دلبــران، قلعه و بلبان آباد از محل اعتبارات اســتانی ایجاد 
شود.

شــهردار قروه با اعــلام این خبر که آلودگی ناشــی از 
زباله های این شهرســتان کاهش یافته، اذعان کرد: احداث 
ســایت بازیافت زباله در قروه نیازمنــد اعتبار 15 میلیارد 
تومانی اســت کــه تأمیــن آن به تنهایی برای شــهرداری 

امکان پذیر نیست.
پروندی عنوان کرد: طی چهار ســال اخیر، 45 هزار متر 
مربع پیاده رو سازی در سطح شهر اجراشده که هشت هزار 

متر آن طی چند ماه اخیر بوده است.

وی گفت: امســال پارک تفریحی و گردشــگری قروه با 
فضای ســه هزار متر مربع به بهره برداری رســید که سرانه 
فضای سبز از 7.9 متر مربع به 8.3 مترمربع افزایش یافت.

شهردار قروه با بیان اینکه حامی قهرمانان در رشته های 
مختلف ورزشی هستیم و در سال  جاری 61 میلیون تومان 
به ورزش قهرمانی این شهر کمک مالی پرداخت شده است، 
خاطرنشــان کرد: نام گذاری یکی از خیابان های اصلی قروه 
به نام سردار شهید حاج »قاسم سلیمانی« و خیابانی به نام 
خبرنگاران در دستور کار شهرداری قرارگرفته که با تصویب 

شورای شهر اجرا خواهد شد.

پنجرهاستانها
اجتماع مردم ایلام در حمایت از اقدام تلافی جویانه سپاه پاسداران

مردم ایلام روز چهارشــنبه 18 دی ماه با تجمع در میدان 22 بهمن از اقدام فرزندان رشــید و برومند سپاه در انهدام پایگاه های آمریکا به تلافی 
شهادت سردار »قاسم سلیمانی« حمایت کردند.

رئیس اداره حقوقی منابع طبیعی و آبخیزداری 
کردستان خبر داد:

رفع تصرف 762 هکتار از اراضی 
منابع طبیعی استان

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس اداره حقوقی اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان کردستان گفت: 
در 9 ماهه امسال 762 هکتار از اراضی منابع طبیعی 

استان رفع تصرف شده است.
به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری کردســتان، کاوه اورک بختیاری 
اظهار کرد: این میــزان رفع تصرف در یک هزار و 49 فقره 
پرونده و بر اســاس اجرائیه صادره واحدهای اجرای احکام 

دادگستری شهرستان ها انجام شده است.
وی افزود: در این مدت جرائم و تخلفات ماده 42 قانون 
حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و مراتع در خصوص قطع 
اشــجار، 104 فقره پرونده و به میزان 10 هزار و 577 اصله 
درخــت و نهال در اجرای مــاده 43 قانون مذکور 31 فقره 
پرونــده برای یک هــزار و 530 بوته کنی پرونده تشــکیل 

شده است.
رئیس اداره حقوقی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان کردســتان تصریح کرد: برای اجرای ماده 48 قانون 
مربوط به قاچــاق محصولات جنگلــی و مرتعی، 16 فقره 
پرونده به میزان 73 هزار و 35 کیلوگرم تشــکیل و جهت 

سیر مراحل قانونی تحویل مراجع قضائی شده است.
اورک بختیاری یادآوری کرد: در جهت برخورد با تخریب 
و تصــرف در اراضی منابع طبیعــی تاکنون یک هزار و 75 
فقره پرونده و با مســاحت 891 هکتار تشکیل شده که در 
اجــرای مفاد ماده 55 و تخریب و تصرف عدوانی بوده و در 
مقایسه نســبت به مدت مشابه در سال گذشته، 359 فقره 

افزایش یافته است.
وی ادامه داد: در شــرایط مطلوب، صیانت و حفاظت از 
هر 10 هــزار هکتار جنگل و هر 50 هــزار هکتار مرتع به 
تفکیک یک نفر نیــروی آموزش دیده و متخصص نیاز دارد 
و انتظار می رود مردم و فعــالان منابع طبیعی نیز به عنوان 
حافظان انفال الهی در این خصوص همکاری و مشــارکت 
فعالانه جهت حفاظت از منابع طبیعی داشته باشند تا بتوان 

این ثروت های خدادادی را به خوبی حفاظت کرد.

نصب 2500 تابلو نام گذاری 
در معابر شهر سنندج

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس ســازمان سیما، 
منظر و فضای ســبز شهری شهرداری سنندج گفت: 
در راســتای یکسان سازی و سهولت در دسترسی به 
آدرس محلات و معابر، دو هزار و 500 تابلو نام گذاری 

محلات و معابر، نصب می شود.
شرمین شریفی با اشــاره به اینکه تابلوهای شناسایی 
معابــر و محلات یکــی از مهم ترین ابزار برای دســتیابی 
به نشــانی ها و آدرس محلات اســت، اظهار کرد:  یکی از 
مشــکلات عمده در ســطح محلات و معابر ســطح شهر، 
عدم وجود تابلوی نام گذاری و یا وجود تابلوهای فرسوده 

است.
وی افزود: وجود تابلو های شناســه معابر شهری، تردد 
و انتخاب مســیر را برای وســایل نقلیه و عابران تسهیل 

می  کند.
رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای ســبز شهری 
شــهرداری ســنندج از نصــب دو هــزار و 500 تابلــو 
نام گذاری در ســطح محلات و معابر سطح شهر در آینده 
نزدیک خبر داد و عنوان کرد: یکسان ســازی، سهولت در 
دسترســی به آدرس محلات و معابر، ســاماندهی فضای 
بصری و ارتقای کیفیت منظر شــهری از مهم ترین اهداف 

اجرای این طرح است.
     تدوین آرشیو کامل نام گذاری معابر و محلات 

سنندج
شریفی خاطرنشان کرد: بایگانی کامل نام گذاری معابر و 
محلات سطح شهر در کمیسیون فرهنگی شورای شهر تهیه 

و بر روی نقشه جی آی اس تدوین شده است.
وی با اشــاره به اینکه پیش بینــی ریالی برای انجام این 
طــرح و نصب تابلوهای معابر و محلات ســطح شــهر 10 
میلیارد ریال اســت، ادامه داد: طراحی تابلوهای مورد نظر 
انجــام  و فراخــوان آن نیز جهت انتخاب پیمانکار منتشــر 

شده است.
رئیس ســازمان ســیما، منظر و فضای ســبز شــهری 
شــهرداری ســنندج تأکید کرد: پس از انتخاب پیمانکار، 
عملیات ســاخت و نصب تابلوی معابر و محلات سطح شهر 

آغاز خواهد شد.

خبــر

استاندار ایلام:
انتقام قاطع سپاه پاسداران 

از جنایتکاران جای تقدیر دارد

سپهرغرب، گروه خبر: استاندار ایلام گفت: انتقام 
قاطع سپاه پاســداران از جنایتکاران آمریکایی جای 

تقدیر دارد.
قاســم سلیمانی دشتکی روز گذشــته در حاشیه کلاس 
اخــلاق مدیران کــه در دفتر نماینده ولی فقیه در اســتان 
تشــکیل شد به پاسخ کوبنده ســپاه اسلام در قبال حرکت 
تروریستی آمریکایی ها در به شهادت رساندن سردار سرافراز 
سپاه اسلام حاج »قاسم سلیمانی« اشاره و اظهار کرد: مردم 
استان نیز همچون دیگر نقاط کشور اسلامی از پاسخ کوبنده 

جمهوری اسلامی خوشحال هستند.
وی افزود: به شکرانه این پاسخ کوبنده، مردم استان ایلام 
ســاعت 10 صبح در میدان 22 بهمن شهر ایلام با ندای الله 

اکبر حمایت خود را از سربازان سپاه اسلام اعلام کردند.
استاندار ایلام ضمن اعلام آمادگی به روحیه بالای مردم 
و مســؤولان اشاره و تصریح کرد: مردم ایران اسلامی به ویژه 
مردم مقاوم استان ایلام طی هشت سال دفاع مقدس، همه 
یــد واحده شــدند و جوانمردانه از آب وخــاک و کیان این 

سرزمین دفاع کردند.
سلیمانی دشتکی ادامه داد: امروز همه مردم و مسؤولان 
در دفاع از آرمان های امام و شــهدا و انقلاب اسلامی یک دل 

و یک صدا هستند.

اختصاص 47 درصد صادرات 
کردستان به بخش کشاورزی

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر توســعه بازرگانی 
ســازمان جهاد کشــاورزی کردســتان با اشاره به 
اینکه 47 درصد صادرات اســتان به بخش کشاورزی 
اختصاص دارد، گفت: در 9 ماه منتهی به آذر امسال، 
447 هزار تنُ انواع محصولات کشاورزی از این استان 

به خارج از کشور صادر شده است.
شــهریار حنیفی روز گذشــته اظهار کرد: آمار صادرات 
محصولات کشــاورزی در استان، 226 میلیون دلار با 447 
هــزار تنُ معــادل 24 هزار و 898 میلیارد ریال اســت که 
با توجــه به آمار 505 میلیــون دلاری کل صادرات، بخش 

کشاورزی در این تجارت سهم 47 درصدی دارد.
وی با بیان اینکه در این مدت، 54 هزار تنُ از 447 هزار 
تنُ صادرات محصولات کشاورزی متعلق به تولیدات استان 
بود و باقی نیز در ســایر نقاط کشور تولیدشده، تصریح کرد: 
آمار صادرات اســتان در این مدت ازنظــر ارزش دلاری در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل پنج درصد کاهش یافته اما 

ازنظر وزنی حدود 17 درصد افزایش یافته است.
حنیفی ادامه داد: محصول سیب درختی با 82 هزار تنُ 
و و هندوانه با 75 هزار تنُ در این مدت به ترتیب بیشترین 
میزان صادرات کشــاورزی از گمرکات اســتان به خارج از 

کشور را به خود اختصاص داده اند.
کردســتان با داشــتن بیش از یک میلیون و 200 هزار 
هکتار زمین قابل کشت مرغوب و مستعد، یکی از قطب های 
تولید محصولات کشاورزی کشور است به طوری که باغداران 
استان با تولید ســالانه بیش از 45 هزار تن انگور دیم رتبه 
دوم کشــوری را به خود اختصاص داده اند؛ ســیب، گلابی، 
زردآلو، هلو، شلیل، بادام، گیلاس، آلبالو، آلو و گردو از دیگر 
محصولات باغی کردســتان اســت و همچنین رتبه نخست 
تولید توت فرنگی با تولید بیش از 47 هزار تن به کردســتان 

تعلق دارد.
بر اساس آخرین سرشماری کشــاورزی )سال 1393(، 
تعداد 113 هزار و 630 بهره بردار بخش کشاورزی در سطح 
163 هزار و 873 واحد بهره برداری اســتان مشغول فعالیت 

هستند.

خبــر ساماندهی مرز باشماق در گیرودار وعده ها
بازخوانی وعده های استاندار و معاون اقتصادی

ســپهرغرب، گروه خبر: نه یک ماه که 
دو ســال از وعده ضرب العجل دی ماه 96 
استاندار کردســتان برای ساماندهی مرز 
به  همچنان  اما مشکلات  گذشت،  باشماق 
قوت و قدرت خود باقی است؛ این دی ماه 

هم گذشت شاید دی ماه دو سال آینده!
مرز بین کشورها بیش از آنکه تنش آفرین 
و نگرانی هــای را بــه وجــود آورد، ظرفیت 
فرصت آفرینــی به خصوص در حــوزه تجاری 
و بازرگانی و مبادله ســودمند کالا و مســافر 

است.
کردســتان به عنــوان یکی از اســتان های 
مرزی با حدود 230 کیلومتر مرز مشــترک با 
شــمال عراق در غرب کشور، بیش از 12 سال 
است دارای مرز رسمی باشــماق مریوان و نیز 

بازارچه هایی برای مبادلات مرزی است.
مرز باشماق یکی از مرزهای موفق به لحاظ 
مثبت  بودن تراز تجاری در ترانزیت کالا اســت، 
ظرفیتی کــه می تواند نقش مهمــی در ایجاد 
اشــتغال، رونق اقتصادی و افزایش درآمد برای 

مردم کردستان داشته باشد.
این مرز نه تنها دروازه توســعه کردســتان 
محسوب می شــود بلکه می توان از آن به عنوان 
دروازه توســعه غرب کشور نام برد، این مرز که 
بازارچه مرزی و منطقه پیله وری بود در ســال 
86 با تصویب هیئت وزیران به عنوان مرز رسمی 
و بین المللی اعلام و پس از آن توســط سازمان 
راهــداری و حمل ونقل جاده ای پایانه مرزی در 

آن احداث شد.
مــرز باشــماق بــا گذشــت 12 ســال از 
رسمی  شدن همچنان درگیر مشکلاتی بوده که 
برطرف  کردن آن ها در حد وعده مسؤولان باقی 

مانده است.
اگرچه طی چند سال اخیر مسؤولان استانی 
وعده هــای یک ماهــه، 45 روزه و غیــره برای 
ســاماندهی مرز باشــماق داده اند اما بر اساس 
آنچه در آخرین جلسه کمیسیون اصلی قاچاق 
کالا و ارز استان از سوی برخی مسؤولان مطرح 
شد مشکلات در این مرز همچنان بر قوت خود 

باقی است.
استاندار کردســتان 16 آبان ماه سال 96 در 
حاشیه بازدید از مرز باشماق قول رفع مشکلات 
و ســاماندهی این مرز رســمی را داد و عنوان 

کرد: »مشکلات مرز باشماق باید ظرف یک ماه 
آینده حل شــود و هیچ عذری از هیچ مسؤولی 
در این زمینه پذیرفتنی نیســت«، وعده ای که 
بعد از گذشت دو سال هنوز فرسنگ ها با عمل 

فاصله دارد.
آنچه از مباحث مطرح شــده در هشــتمین 
جلســه اصلی کمیســیون مبارزه با قاچاق کالا 
و ارز اســتان که دو روز پیش در اســتانداری 
کردســتان برگزار شد، اســتنباط می شود این 
است که مرز باشماق حال  و روز مناسبی ندارد 
و وعده ها همچنان در حد قول باقی مانده است.
     بازخوانی وعده  معاون استاندار در 

خصوص ساماندهی مرز باشماق
معــاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه 
منابع استانداری نیز 29 بهمن ماه سال گذشته 
در جلسه بررسی وضعیت پایانه مرزی باشماق 
مریوان با بیــان اینکه دســتگاه های اجرائی و 
متولــی بخش صادرات اســتان بایــد باجدیت 
پیگیر ســاماندهی جامع وضعیت پایانه مرزی 
باشماق باشند، تأکید کرد: در این راستا بایستی 
همه فعالیت های فعلی رصد و ســاماندهی شده 
و برخی از خدمات غیرضروری از محوطه پایانه 
مرزی باشماق خارج شود تا وضعیت ساماندهی 

پایانه بهبود یابد.
حســین فیــروزی همچنیــن با اشــاره به 
مــرز باشــماق به عنــوان پیشــانی اقتصادی 
اســتان و کشــور، تصریح کرد: باجدیت برای 
استانداردسازی و ســاماندهی وضعیت محوطه 
پایانــه مرزی باشــماق تــلاش خواهیم کرد و 
طبق قانون و بر اســاس رویه قضائی نسبت به 
جابه جایــی امکان و خدمــات غیرمجاز اقدام و 
وضعیت فعلی پایانه را ساماندهی خواهیم کرد.

وی گفــت: قطعــاً بــا اجرای طــرح جامع 
ســاماندهی پایانه مرزی باشماق، شاهد افزایش 
تــوان صادراتی در این پایانــه خواهیم بود که 
به تبع آن رشــد اقتصادی و نیز افزایش اشتغال 
شهرســتان مریوان و استان را به دنبال خواهد 

داشت.
     فعالیــت قاچاقچیــان مــرغ از 

دیوارهای لانه مرغی مرز باشماق
مدیرکل گمرک باشــماق اکنون با گذشت 
یکی دو سال از این وعده ها، عنوان کرد: برخی 
افراد ســودجو محموله های قاچــاق را در بین 

کالاهای بازرگانان عراقی می گذارند که آن ها با 
امضای طوماری به وزارت امور خارجه شــکایت 

کرده اند.
فرید حق پناه در پاســخ به این سؤال آقای 
اســتاندار که »مگــر در مرز باشــماق قاچاق 
داریم«؟ ابراز کرد: وضعیت باشماق نگران کننده 

بوده و در حال تبدیل به یک چالش است.
وی ادامــه داد: بــا وجود اینکه بر اســاس 
مصوبه کمیســیون قاچاق کالا و ارز، دفتر فنی 
استانداری کردستان و پایانه، موظف به مسدود 
کردن دیوارهــای مرز برای جلوگیری از قاچاق 
در باشــماق هســتند اما هنوز در این خصوص 

کاری انجام نداده اند.
حق پناه یادآوری کرد: در یک مقطع زمانی، 
دیوار طــوری لانه مرغی ایجــاد، اما خیلی زود 
خراب شد، بعد از آن هم از دفتر فنی استانداری 
و پایانــه برای بازدید مراجعه کردند که با توجه 
به اینکه اصلاح این دیوارها سه تا چهار میلیارد 
تومــان هزینه دارد، آذرماه امســال دفتر فنی، 
نامه ای به مدیریت مرز باشــماق ارســال کرده 
مبنی بــر اینکه به دلیل تحویــل محوطه مرز 
باشــماق به پایانه، دفتر فنی جهت ساماندهی 

آن ورود نمی کند.
وی خاطرنشان کرد: قاچاقچیان مرغ و جگر 
از طریــق این دیوارها از ســاعت یک بامداد تا 
6 صبــح در محوطــه محموله هایشــان را در 
ماشین ها جاسازی می کنند که این موضوع در 
حال تبدیل به یک معضل اســت و سبب شــده 
بیشــتر بازرگانان از سایر مرزها مبادلات مرزی 

انجام دهند.
ایجاد یک ایســتگاه ایســت و بازرســی در 
محوطه مرز باشماق، پیشنهاد مدیرکل گمرک 
باشــماق برای پایان دادن به این مشــکل بود 
که اســتاندار کردســتان بــرای جلوگیری از 

موازی کاری با آن موافقت نکرد.
     ایستگاه انتظامی در محوطه مرز 

باشماق وجود ندارد
افشین شاه حســینی، رئیس پلیس مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز کردســتان نیز گفت: ایستگاه 

انتظامی در این نقطه راه اندازی نشده است.
وی با بیــان اینکه قاچاق ســوخت در مرز 
باشــماق از گالن فراتر رفتــه هرچند با حضور 
مدیریــت جدید گمرک، این مــرز نظم بهتری 

پیداکرده، اما برخی مشــکلات بــه قوت خود 
باقی اســت، اضافه کرد: تأمیــن امنیت در مرز 
به عنــوان یک موضوع مهم را قبــول داریم اما 
نیروی انتظامــی وظیفــه ای در تأمین امنیت 

درون محوطه مرز ندارد.
     اجــرای طرح ســاماندهی مرز 

باشماق
اســتاندار کردســتان نیز اظهار کــرد: مرز 
باشــماق در گذشــته وضعیت مطلوبی نداشته 
و الآن هــم وضعیــت مطلوبی ندارد، باشــماق 

به عنوان یک مرز رسمی باید ساماندهی شود.
مرادنیا از آماده شــدن طرح ساماندهی مرز 
باشــماق خبر داد و افزود: این طرح آماده شده 
و به زودی به مناقصه خواهد رفت و 70 میلیارد 

تومان برای اجرای این طرح برآورد شده  است.
وی ابراز کرد: برای مســؤولان کردستان بد 
اســت که رانندگان عراقی برای وجود اشــرار 
در مرز باشــماق طومار امضا کنند و به وزارت 

خارجه تحویل دهند و ما بی خبر باشیم.
استاندار کردســتان با اشــاره به اینکه اگر 
سیســتم اطلاعاتی و امنیتی ما نتواند یک مرز 
را کنترل کند نگران کننده است، یادآوری کرد: 
این موضوع در گذشــته مشــکلاتی ایجاد کرد 
که با کمک دســتگاه های نظارتــی و متولیان 
حوزه قضا در اســتان جمع شــد، اینکه دوباره 
تکرار می شود باید به موقع به بنده اطلاع رسانی 

می شد.
امنیت مرز باشــماق  مرادنیا گفــت: حتماً 
به عنوان مرز رســمی اســتان باید با تمام توان 
تأمین شــود، نبایــد به افــرادی فرصت طلب، 
باج گیر و شرور اجازه داد امنیت تجار و کاسبان 

در این مرز را به خطر بیندازند.
و اما...

علیرضا  فــارس؛  گــزارش خبرگــزاری  به 
شهبازی، اســتاندار وقت کردستان در سال 89 
مطــرح کرد که وضعیت فعلی مرز باشــماق با 
جایــگاه آن در اقتصاد ملی و منطقه متناســب 
نیست و نیازمند ساماندهی است، مشابه چنین 
جملاتی طی این چند ســال از زبان مسؤولان 
مختلف اســتان جاری و تکرار شده اما تاکنون 
رنــگ عمل به خود نگرفته اســت، حــال باید 
نشســت و دیــد تکیلف ایــن دروازه اقتصادی 

کردستان به کجا خواهد رسید.

واکسیناسیون بیش از یک میلیون و 500 هزار رأس دام علیه بیماری تب برفکی در کردستان
اداره  رئیس  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
دامی  بیماری های  مدیریت  و  بهداشــت 
دامپزشکی کردستان گفت: امسال تاکنون 
بیش از یک میلیون و 400 هزار رأس دام 
ســبک در یک نوبت و بیش از 150 هزار 
رأس دام سنگین در دو نوبت علیه بیماری 

تب برفکی واکسینه شده اند.
فرزاد رحمانی اظهار کرد: هر سال در استان 
کردســتان طرح واکسیناســیون علیه بیماری 
تب برفکی را سه نوبت در جمعیت دام سنگین و 
دو نوبت در جمعیت دام سبک انجام می دهیم.

وی با بیان اینکه طرح واکسیناســیون علیه 
بیماری تب  برفکی در دام سنگین در سه نوبت 
با فاصله چهار ماهه انجام می شود، تصریح کرد: 
نوبت نخست طرح واکسیناسیون علیه بیماری 
تب  برفکی در دام سنگین در اواخر بهار تا اوایل 
تابســتان، نوبت دوم از اواخر تابســتان تا اوایل 
پاییز و نوبت ســوم در بهمن و اســفند هرسال 
اجرا می شــود، اما این طــرح در جمعیت دام 
ســبک استان در دو نوبت اواخر بهار و و اواسط 

زمستان انجام می شود.
رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های 
دامی دامپزشــکی استان کردســتان افزود: تا 
امــروز دو مرحله واکسیناســیون علیه بیماری 
تب برفکی در جمعیت دام سنگین و یک نوبت 

در جمعیت دام ســبک اســتان کردستان اجرا 
شده است.

رحمانی اذعان کرد: از ابتدای ســال جاری 
تاکنــون بیش از یک میلیون و 400 هزار رأس 
دام ســبک در یک نوبت و بیــش از 150 هزار 

رأس دام ســنگین در دو نوبــت علیه بیماری 
تب برفکی واکسینه شده اند.

وی ابراز کرد: واکســن این طــرح از محل 
اعتبــارات خــود اداره دامپزشــکی تأمیــن و 
خریداری شــده و به صورت کامــلًا رایگان در 

سطح استان واکسیناسیون انجام می شود.
رحمانی با اشــاره به اینکه خوشــبختانه با 
توجه به اقداماتی که در سطح استان انجام شده 
هیچ گونه تلفاتی ناشی از بیماری تب برفکی در 
کردســتان گزارش نشــده، ادامه داد: وضعیت 
اســتان کردســتان ازنظر بیمــاری تب برفکی 
وضعیت پایــداری بــوده اما نگرانــی ما ورود 
دام های بیمار و با ســابقه بهداشتی نامشخص 

از استا ن هایی است که درگیر بیماری هستند.
رئیس اداره بهداشت و مدیریت بیماری های 
دامی دامپزشــکی کردســتان گفــت: از تمام 
اســتان درخواســت  و چوب داران  دامــداران 
می کنیم فقط در صورتی اقدام به خرید و ورود 
دام به اســتان کنند که سلامت آن تأیید شده 
باشد و دارای گواهی بهداشتی دامپزشکی باشد.

افتتاح صندوق امانات 
بانک ملی ایلام

ســپهرغرب، گروه خبر: با حضور مدیر 
امور اعتبارات بانک ملی کشور، تعداد 580 
صندوق امانات بانک ملی ایلام افتتاح شد.

مدیرعامل بانک ملی ایلام در حاشــیه این 
آیین، اظهــار کرد: این صندوق، محلی مطمئن 
برای حفظ اسناد، اشیای گران قیمت و باارزش و 
مجهز به سیستم های ایمنی است که مشتریان 
به صــورت انفرادی یا مشــترک می توانند برای 
نگهداری این اســناد و اشــیای قیمتی خود از 

بانک اجاره کنند.

سید رسول میرخلفی با بیان اینکه هم اکنون 
تعــداد 580 صندوق امانات در این مکان وجود 
دارد که تا سه هزار صندوق قابل افزایش است، 
افزود: برای راه اندازی این صندوق هفت میلیارد 

ریال هزینه شده است.
مدیرعامــل بانک ملــی بیان کــرد، تعرفه 
اجاره بهای صندوق امانات به استناد تعرفه های 

خدمات بانکی و برای هر ســال طبق شــرایط 
رهن و اجاره خواهد بود.

میرخلفــی تصریح کــرد: مشــتریان برای 
دسترســی به صندوق امانت بانــک، همه روزه 
در روزهای کاری از ساعت 7:30 تا 1:30 ظهر 
به بانک ملی شــعبه میدان امــام خمینی )ره( 

مراجعه کنند.
31330

سازمان آگهی و بازرگانی 


